
Ügyiratszám: 176-3/2016.    
 

E L Ő T E R J E S Z T É S 
Csanádpalota Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

2016. március 30-ai ülésére 
 
Tárgy: Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, beszámoló a lejárt 
határidejű határozatokról 
 
A Képviselő-testület szervezeti és működési szabályzatáról szóló 14/2014.(X.22.) 
önkormányzati rendelet 10. § (4) bekezdésében foglaltak alapján a 2016. február 24-ei 
munkaterv szerinti ülés óta eltelt időszakban történt fontosabb eseményekről, a lejárt 
határidejű határozatokról az alábbi tájékoztatást adom, illetve számolok be: 
 
Február 22.:  
- 16:00 óra: Szociális, Egészségügyi, Kulturális és Sport Bizottság ülésén vettem részt, ahol 
megvitatásra kerültek a bizottság elé tartozó előterjesztések, valamint az egyedi kérelmek 
elbírálásra kerültek 
- Szociális Társulási ülésen vettem részt 
- pályázatírókkal egyeztettünk a pályázatokról 
- az Idősek Klubbjában a 2016. évi költségvetésről  tartottam beszámolót 
 
Február 23.: 
 - 16:00 óra: Szociális, Egészségügyi, Kulturális és Sport Bizottság ülésén vettem részt, ahol 
megvitatásra kerültek a bizottság elé tartozó előterjesztések, valamint az egyedi kérelmek 
elbírálásra kerültek 
- Vidékfejlesztési program keretében egyeztetés volt a Tájház beruházása kapcsán 
 
Február 24.: 
-  a Gamesz épületének a felújítását egyeztettük a tervezővel  
 
Február 25.: 
-koopeárció volt a tornaterem beruházásával kapcsolatban (átfogó képet kaptunk a 
beruházásról) 
- Zöld – program keretében a csanádpalotai vízelvezéssel kapcsolatban kerestük a megoldást a 
vízügyi kapcsolattartókkal 
- Tóth Imre földmérővel találkoztam a Családsegítő Központ új elhelyezésével kapcsolatban  
- a családsegítő Központban a Szociális és Gyermekjóléti helyzetről megbeszélés volt a 
településen lévő állapotokkal kapcsolatban  
 
Február 26.: 
- Pécskai vállalkozó volt nálam, az ipari parkba szeretne betelepülni , ezáltal jelezte az igényét  
 
Február 27.: 
- Színjátszó találkozó volt a Művelődési Házban  
 
Február 28.: 
- Kossuth lakótelepen a 15 fa kitörésével kapcsolatban ismeretlen tettes ellen feljelentést 
tettem  
 
Február 29.:  
- Szabó testvérekkel egyeztette,m az ipari parkkal kapcsolatban (területvásárlás ügyében) 



- Pillér Takarékszövetkezet tájékoztatást tartott többek között a CSOK-ról és egyéb 
hiteligénylésekről (sok vállalkozó vett részt rajta) 
Március 1.: 
- részt vettem a Kerékpárút záró helyszíni ellenőrzésén 
- megbeszélés volt a nőnapi rendezvény programjaival kapcsolatban  
-Műfüves pálya egyeztetése kapcsán aplolgármesterrel Nógrádi Tiborral megbeszélés volt 
-Bánfi Zsolt tervezővel egyeztetés volt a Családsegítő Központtal kapcsolatban  
 - 16:00 óra: Szociális, Egészségügyi, Kulturális és Sport Bizottság ülésén vettem részt, ahol 
megvitatásra kerültek a bizottság elé tartozó előterjesztések, valamint az egyedi kérelmek 
elbírálásra kerültek, 
 
Március 2.:  
- Kaposváron voltunk alpolgármesterre, ahol a közmunkaprogram keretében kotrógépet 
vásároltunk 
- faragó Pálné birtokháborítása ügyében próbáltunk intézkedni 
- Hódmezővásárhelyen pótkocsi megvételéről árajánlatot kértünk, melyet a 
közmunkaprogram keretében szeretnénk megvásárolni.  
 
Március 3.: 
- TOP- pályázatokkal kapcsolatban egyeztettünk Weszely Tamással és munkatársaival 
-tornaterem kapcsán kooperáció volt 
 
 
Március 4.:  
- Nőnapi rendezvényen vettem részt, mely a Kelemen László Művelődési Házban került 
megrendezésre. Köszöntöttük a lakosság női tagjait 
 
Március 5.: 
- munkanap volt 
- délután a Dér István általános Iskola Mini farsangján vettem részt 
- este a vadásztársaság vacsoráján voltam  
 
Március 7.: 
- egyeztetés volt a Munkaügyi Központtal, szerződés aláírására került sor, valamint további 
igényt adtunk le 20 főre, melyet a hosszabb időtartaműú közfoglalkoztatás keretében 
kívánunk foglalkoztatni  
 
Március 8.:  
- 16:00 óra: Szociális, Egészségügyi, Kulturális és Sport Bizottság ülésén vettem részt, ahol 
megvitatásra kerültek a bizottság elé tartozó előterjesztések, valamint az egyedi kérelmek 
elbírálásra kerültek, 
- az Egészséges Életért Egyesület közgyűlésén vettem részt, mely a Polgármesteri Hivatal 
kistanácskozójában volt. A fiatalok szabadidős sportlehetőségeiről döntöttünk 
 
Március 9.: 
- Munkaügyi Központban az Útőr program keretében szerződést írtam alá 
 
Március 10.: 
- kooperáció volt a tornaterem beruházásával kapcsolatban ( időarányosan, jól halad a 
beruházás) 
 
Március 11.: 
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- Polgármesteri fórum volt Hódmezővásárhelyen a városházán, melyen részt vettem. a 2014 – 
2020-as pályázati lehetőségekről volt szó 
- délután a polgármesterekkel együtt Lázár János megbeszélést volt a további fejlesztésekről 
 
Március 12.: 
- egyházközösségi nap volt. A parókia takarításával, tisztításával telt a nap.  
 
Március 15.: 
- megemlékezésen vettem részt a Kelemen László Emlékparkban, ahol a Dér István Általános 
Iskola diákjai és a Csanádpalotai Ifjúsági Fúvószenekar színvonalas előadást adott 
 
 
Március 16.:  
- Lieder – pályázat kiírásával kapcsolatban Makón voltam  
 - 15:00 óra: Szociális, Egészségügyi, Kulturális és Sport Bizottság ülésén Perneki László 
alpolgármester vett részt, ahol megvitatásra kerültek a bizottság elé tartozó előterjesztések, 
valamint az egyedi kérelmek elbírálásra kerültek 
 
Március 17.: 
- kooperáció volt a tornaterem beruházásával kapcsolatban  
 
Március 19.: 
 -. Művelődési Házban részt vettem az I. Román Bálon, ami nagyon színvonalas volt 
 
Március21.:  
- szegregációs megbeszélés volt Weszely tamással és munkatársaival 
- kórházfórumon vettem részt, mely a Polgármesteri Hivatal nagytermében volt megtartva . 
Nagyon kevés érdeklődő volt 
 
 
Felelős: Kovács Sándor polgármester 
Határidő: azonnal  
A határozatról értesítendők:  

1. Csanádpalotai Közös Önkormányzati Hivatal érintett ügyintézője 
2. Irattár 

 
Csanádpalota, 2016. március 24. 
 
         Kovács Sándor 
                      polgármester 
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